
 

 

____________________________________________________________________________ 

Aan: College van burgemeester en wethouders gemeente Huizen  

Van: K.Gencer, namens fractie PvdA  

Betreft: Schriftelijke raadsvragen loden Waterleidingen.  

Datum:9-2-2020 

Geacht college, 

Ongetwijfeld is het college op de hoogte van de berichtgeving in de media over gebruik van loden 
waterleidingen. Waar loden waterleidingen nog in gebruik zijn, kunnen hoge waarden lood voorkomen in 
het drinkwater. De Gezondheidsraad geeft aan dat lood in het drinkwater een groot gezondheidsrisico 
voor jonge kinderen, zwangere vrouwen en ouderen kan opleveren. 

Naar aanleiding hiervan heeft de PvdA-Huizen volgende vragen: 

1) Is het College bekend met de risico’s die verbonden zijn met loden leidingen en lood in het drinkwater ? 
2) Vanwege de discussie heeft de NOS een onderzoek gedaan bij 365 gemeenten.  Bent u op de hoogte 

van de enquête?In dit onderzoek zijn ook vragen gesteld aan de gemeente Huizen (zie onderstaande 
afbeelding.) Kloppen deze gegevens? 

 

3) Heeft het College reeds initiatieven genomen om het gemeentelijk vastgoed te controleren op de 
eventuele aanwezigheid van loden drinkwaterleidingen en lood in het drinkwater? Zo niet, waarom 
niet? Zo ja, kunt u de raad hiervan een overzicht verstrekken en aangeven welke maatregelen u op 
korte termijn gaat nemen om eventuele gezondheidsrisico’s uit te sluiten?  

 

  



4) Kan het College aangeven of zij voornemens hebben om maatregelen te nemen met betrekking tot 
huurwoningen,koopwoningen en overige (bedrijfs)panden? 

Graag mondelinge beantwoording van deze raadsvragen in de raadsvergadering van 13 februari 2020.  

 

Met vriendelijk groet,  

K.Gencer, fractie PvdA  


